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Protokoll från pensionärsrådets möte den 20 september 2010 

 

 
Ledamöter Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 

 Stig Åström, vice ordförande SPF Farsta 

 Bror Lord PRO Farsta centrum 

 Lilian Falkbäck PRO Farsta strand 

   

Tjänstgörande ersättare Sture Simonsson SPF Sköndal 

   

Ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 

 Asta Westerlund PRO Sköndal 

 Mary Andersson  PRO Farsta centrum 

 Ove Svensson SPF Farsta 

   

Förhinder Kerstin Holmgren SPF Sköndal 

   

   

Tjänstemän Thomas Kultti biträdande avdelningschef 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

 

  Bror Lord, ledamot 

 

 

 

Justeras:   

 

  Stig Åström, vice ordförande 

 

 

 

Sekreterare:  

 

  Pia Sundqvist 



SID 2 (3) 

 

 
 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ledamoten Bror Lord 

(istället för ordförande Barbro Karlsson) och vice ordförande Stig Åström.     

Justering sker onsdag 22 september. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 7 juni 2010 anmäldes. 

 
§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet den 17 juni och det extra 

sammanträdet den 26 augusti 2010 

Nämndsekreterare Pia Sundqvist redogjorde för anledningen till det extra 

sammanträde som stadsdelsnämnden höll den 26 augusti. 

 
§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet den 30 september 2010 

 

Ärende nr 1: Svar på medborgarförslag om försköning vid den nya 

strandpromenaden vid Magelungen 

Ersättaren Ove Svensson berättade att den röda stålboj som nämns i 

medborgarförslaget nu har tagits bort. I övrigt hade rådet inga synpunkter. 

 

Ärende nr 2: Svar på skrivelse från (s), (mp) och (v) om möjlighet för äldre 

par att bo tillsammans 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 3: Förlängning av avtal om parkskötsel med renhållning och 

vinterväghållning på parkmark 

Rådet konstaterade att stadsdelsområdets parkvägar plogades dåligt den 

gångna vintern. Om detta upprepas i vinter kommer rådet att framföra 

skarp kritik mot nämndens planering av vinterväghållningen. Det 

påpekades att nämnden bör budgetera så att man klarar ökade kostnader för 

snöröjning. 

 

Ärende nr 6: Kulturbidrag till utomstående organisationer hösten 2010 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 7: Uppföljning av Postiljonens vård- och omsorgsboende 

Rådet vill ta del av ärendet så snart det är färdigt. 

 

Ärende nr 12: Förslag till gemensam värdegrund för äldreomsorgen i 

Stockholm – yttrande till kommunstyrelsen 

Rådet underströk att det är viktigt att det finns resurser att förverkliga   

värdegrunden. När det gäller förslaget om värdegrundsmärkning föreslog 

rådet att det internationella kvalitetssäkringssystemet ISO 9000 skulle 

kunna användas. Biträdande avdelningschef Thomas Kultti berättade att 



SID 3 (3) 

 

 
många privata utförare använder ISO 9000 men att staden istället använder 

det egna integrerade ledningssystemet, ILS. 

 

Ärende nr 13: Förslag till revidering av stadens basnyckeltal – yttrande till 

kommunstyrelsen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 15: Motion (v) om fler grönområden för bättre folkhälsa –

yttrande till kommunstyrelsen 

Rådet hoppas att förvaltningen kan intensifiera arbetet att nå målet om 

parksoffor på ca 250 meters avstånd från varandra i större park- och 

friluftsområden. Egentligen skulle rådet föredra att målet var maximalt 200 

meters avstånd mellan sofforna. Thomas Kultti bad rådet återkomma med 

förslag på lämpliga platser där soffor skulle kunna placeras. 

 
§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldre  

Thomas Kultti berättade om förvaltningsledningens lärdomar under studieresan 

till Leeds, England, den 6-9 september. En intressant iakttagelse var den  

mycket omfattande volontärverksamheten och många privatpersoners starka 

engagemang i lokalsamhället – delvis ett arv från åren under och efter andra 

världskriget. Förvaltningen kommer senare att redovisa en  mer ingående 

sammanställning av intrycken från resan. 

 

På fråga från ersättaren Inga Lill Lindgren berättade Thomas om resultatet av 

förvaltningens ökade närvaro i Hökarängen under våren och sommaren, med en 

kaffevagn på torget i centrum. Många – inte minst äldre – har uppskattat 

satsningen, som har haft en lugnande effekt i området. Kaffevagnen öppnas 

igen idag och hålls öppen september månad ut. Förvaltningen tittar även på 

möjligheten att flytta den tillfälliga verksamheten till en lokal inomhus. 

Ersättaren Asta Westerlund frågade om motsvarande insats kommer att göras i 

Farsta strand. Thomas svarade att resultatet av boendedialogen där ännu inte 

har sammanställts och utvärderats. Rådet framförde att det är väldigt positivt 

och viktigt med den här sortens insatser. 

 
§ 6 Besked från idrottsborgarrådet om rådets skrivelse om boulehall  

Ett tidigare inkommet svar från idrottsborgarrådet på pensionärsrådets skrivelse 

om en boulehall i Farsta redovisades (se bilaga). (Borgarrådets svar 

vidarebefordrades till rådet tillsammans med kallelsen till junisammanträdet, 

men det protokollfördes inte vid det sammanträdet.) 

 
§ 7 Övriga frågor  

Rådet bad förvaltningen se till att alla ledamöter och ersättare får ta del av 

Stiftelsen Äldrecentrums rapport om bemanningen inom demensvården i 

Stockholm (Rapport 2010:10). Förvaltningen lovade ordna detta. 

 


